
Folketingets Sundhedsudvalg har den 28. september 2009 stillet følgende spørgsmål nr. 
770 (Alm. del) til ministeren for sundhed og forebyggelse, som hermed besvares ende-
ligt. Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Jesper Petersen (SF).

Spørgsmål nr. 770:
”Ministeren bedes oplyse om hvilke undersøgelser der er foretaget af 
partikelforureningen i Fredericia og omkring Fredericia Banegård samt redegøre 
for resultaterne af disse.”

Svar:
Jeg har bedt Sundhedsstyrelsen om at undersøge sagen. Sundhedsstyrelsen har oplyst 
følgende, som jeg kan henholde mig til:

”Sundhedsstyrelsen har haft kontakt til Koncernsekretariatet i DSB, Miljøstyrelsen samt 
Fredericia kommune, Natur & Miljø. Ingen af ovennævnte instanser har kendskab til, 
at der skulle være gennemført undersøgelser af partikelforureningen i Fredericia eller 
omkring Fredericia Banegård.”
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